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I tillegg møtte: 
Gunnar Larsen, HR seksjonsleder 
Kristine Breivik, assisterende fakultetsdirektør   
Trine Gravdal Lie, økonomiseksjonsleder 
Ingrid Christensen, studieseksjonsleder 
  
I. Godkjenning av innkalling og saksliste   
  
Sak 7 ble behandlet før sak 1. 
Ingrid Christensen forlot møtet etter sak 7. 
 
II. Referat fra møtet 07.12.2021  
 
Godkjent på sirkulasjon i TEAMS     
 
 
INFORMASJON   
  
1. HMS-status og avvik 

(Sak III)  
HR seksjonsleder ga en orientering. 

2. Regnskap for 2021 og overføringer til 2022 
(Sak 4) 
Økonomiseksjonsleder ga en orientering. 
 
Spørsmål fra IDU: 

• Aller første budsjett som går med ekstern finansiering er forsinket, er det 
reflektert å skyve penger til 2022? 

o Ja vi har tenkt å gjøre det. 

 
 

 
 
Til stede:  

    

Parat   Irene Heggstad   
Akademikerne   Kjetil Heitmann      
Forskerforbundet    Guttorm Alendal   
NTL    Unni Buanes     

 

HVO (observatør)   Ann-Elise Olderbakk Jordal     
Referent   Niki Bashir     



3. HMS-årsrapport 
(Sak 5) 

HR seksjonsleder ga orientering. 

4. Justert årshjul 2022 
(Sak 6) 
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering. 

5. Prinsippvedtak – direkte videreføring av vara-funksjon i ansettelsesutvalget for 
faste vitenskapelige stillinger, II-stillinger og godkjenning av bedømmelse for 
personlig opprykk 
(Sak 9) 
HR seksjonsleder ga en orientering. 

6. Bærekraftig økonomi - etablering av arbeidsgruppe 
(Sak a) 
 Økonomiseksjonsleder ga en orientering. 

 
Kommentar fra IDU: 

• Det er lite kommunisert om hva som skjer eller har skjedd i BIO. Ber om mer 
infoflyt. 

• Noen fra fagforeninger må være involvert i avgjørelser sammen med 
arbeidsgruppene. 
 

7. Konkrete planer studentrekruttering 2022 
(Sak b) 
Studieseksjonsleder ga en orientering. 

 
 
DRØFTING 
 
8. Risikokart 2022-2023 

(Sak 2) 
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering. 
 
Kommentar fra IDU:  

• Vi kan ha risikokartet fra året før ved siden av det nye for å sammenligne. 
 
Spørsmål fra IDU: 

• Hvorfor personalbehandling er ikke en del av risikokartet? 
o Det har vært en del av risikokartet tidligere, men grunnen til at 

det ikke er en del av det nå, er at UiB har startet det store 
prosjektet UiB Fram da blir det naturlig fokus på det. 

 
 

 
9. Nygårdshøyden Sør 

(Sak 3) 
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering 

Presentasjonen legges ved. 



 

. 
 
EVENTUELT   
 
Ingen saker under eventuelt. 
    
02.03.2022/Niki Bashir   
  
Gunnar Larsen 
HR seksjonsleder 


